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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2017      § 71-92 
 

Tid: Tisdagen den 20 juni 2017  kl. 17.30 – 18:00 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Götalandsväg 230 hus 25. 

 

Justerat : 2017-06-22 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) från § 85 

Sophia Granswed (M)  

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S)   

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare 

Bwar Mert (V) tjänstgörande ersättare § 71-84  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Lindell (MP) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 87 

Spånga IP, utbyte av ispist. Inriktnings- och genomförandebeslut                                       
Dnr 08.03.01/626/2017 

 
BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till utbyte av ispist till en sammanlagd 

investeringsutgift om cirka 15,0 mnkr. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna erforderligt tillägg till 

nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 0,9 mnkr år 1. 

Ärendet 
Uterinken på Spånga IP byggdes på 70-talet. I början på 90-talet byggde idrottsföreningen 

Spånga IS i egen regi en ishockeyhall över uterinken för att förlänga säsongen för 

ishockeyskolor med fler. Isrinken har, med dåtidens teknik och med hjälp av kylaggregat och 

kylrör för att på så sätt förlänga säsongen med ett antal månader, gått från att ha varit en 

naturis till en traditionell isbana med ispist. 

 

Det är dåliga markförhållanden under ispisten som är gammal och uttjänt. 2017-01-18 gav 

därför idrottsförvaltningen i uppdrag åt fastighetskontoret att göra en förstudie av 

anläggningens skick.  

 

För att kunna undersöka anläggningen behövde man vänta in ishockeysäsongens slut. I april 

månad när isen hade smält bort kunde man göra geotekniska undersökningar för att fastställa 

markförhållanden med mera.  

 

Det behövs en ny konstruktion för att kunna nyttja anläggningen i framtiden. För ett 

färdigställande till oktober 2017 enligt önskemål från idrottsförvaltningen och aktiva 

föreningar behövs beslut i fastighetsnämnden och idrottsnämnden 2017-06-20.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


